
 
 

Zápisnica 
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva, konaného dňa 12.01.2023 v zasadačke Obecného úradu v Bystričke. 

 
Prítomní :    Mgr. Roman Kubala, starosta obce                                       Verejnosť: 
                     Ing. Marek Korbeľ, zástupca starostu  
                     pani  Zdenka Maršalová, poslankyňa  
                     Ing. Rastislav Košút, poslanec                        
                     Ing. Martin Matula, poslanec 
                     Ing. Adam Lučanský, poslanec 
                     Ing. Igor. Malko, poslanec 
                     Ing. Jaroslava Tureková, kontrolórka obce 
- príloha č. 1  
 
Otvorenie  
     Zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Bystričke otvoril a viedol Roman Kubala, starosta obce. V úvode privítal 
poslancov obecného zastupiteľstva  a skonštatoval, že počet prítomných poslancov je 6,  t.j. Obecné zastupiteľstvo 
 v Bystričke je spôsobilé rokovať a uznášať sa. Návrh programu zasadnutia obecného zastupiteľstva bol poslancom 
doručený spolu s pozvánkou na zasadnutie obecného zastupiteľstva .  
 
Program: 
     1.   Otvorenie zasadnutia  
     2.   Určenie členov návrhovej komisie a overovateľov zápisnice  
     3.   Schválenie programu 
     4.   Kontrola uznesení 
     5.   Rozpočtové opatrenie č XIV/2022 
     6.   Návrh VZN č. 12/2022 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských  
           zariadeniach, ktorých zriaďovateľom je Obec Bystrička   
     7.   Zmena stravného lístka od. 01.02.2023, doplatok Obce  Bystrička 
     8.   Predaj parcely KN-C 280/39 manželom Tydlačkovcom 
     9.   Zmluva o poskytnutí finančných prostriedkov na mzdy a prevádzku na žiaka /ZUŠ/ 
   10.   Dodatok k Nájomnej zmluve /ZUŠ/ 
   11.   Zmluva o nájme nebytových priestorov medzi obcou Bystrička a Spoločnosťou joga v dennom   
           živote, pobočka Martin 
   12.   Zmluva o nájme nebytových priestorov medzi obcou Bystrička a PhDr.. Janou Páričkovou 
   13.   Zmluva o poskytovaní technickej služby  
   14.   Prerokovanie faktúry od dodávateľa doc. JUDr. Jozefa Tekeliho, PhD. &Associates, s.r.o. Košice 
           za právne služby 
   15.   Došlá korešpondencia, rôzne 
   16.   Diskusia 
   17.   Záver 
 

 
2. Určenie zapisovateľa, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice  
    Zapisovateľ:                     v zastúpení Ing. Jaroslava Tureková  
     Návrhová komisia:           Ing. Malko, Ing. Korbeľ, Ing. Matula                     
     Overovatelia zápisnice:   p. Maršalová, Ing. Lučanský 
 
          Hlasovanie: 
                 Za: 6   - Ing. Korbeľ , Ing. Malko, Ing. Košút, Ing. Matula, p. Maršalová, Ing. Lučanský  
                 Proti: 0                                                                                Zdržal sa: 0 
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3.  Schválenie programu 
     Program bol poslancom zaslaný.    
              Hlasovanie: 
                    Za: 6   - Ing. Korbeľ , Ing. Malko, Ing. Košút, Ing. Matula, p. Maršalová, Ing. Lučanský  
                    Proti: 0                                                                                Zdržal sa: 0 
 
4.  Kontrola uznesení 
     Nebola uložená žiadna úloha 
                    Hlasovanie: 
                    Za: 6   - Ing. Korbeľ , Ing. Malko, Ing. Košút, Ing. Matula, p. Maršalová, Ing. Lučanský  
                    Proti: 0                                                                                Zdržal sa: 0 
 
5.   Rozpočtové opatrenie č XIV/2022 
      Materiál bol poslancom zaslaný.    
      Príloha č. 2 
       Kontrolórka obce – oboznámila poslancov, že je potrebné mať vykrytú každú výdavkovú položku, preto bol  
       upravený Príjem rozpočtu podľa skutočnosti a následne aj výdavkové položky. Toto rozpočtové opatrenie schvaľuje     
       starosta na základe uznesenia č. 16/2022/II/a, poslanci ho berú len na vedomie. 
                    Hlasovanie: 
                    Za: 6   - Ing. Korbeľ , Ing. Malko, Ing. Košút, Ing. Matula, p. Maršalová, Ing. Lučanský  
                    Proti: 0                                                                                Zdržal sa: 0 
 
 
    6.    Návrh VZN č. 12/2022 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských  
           zariadeniach, ktorých zriaďovateľom je Obec Bystrička   
           Materiál bol poslancom zaslaný.    
           Príloha č.3 
           Starosta – oboznámil poslancov, že si rodičia začínajú uplatňovať vrátenie alikvótnej časti príspevku dieťa, ktoré  
           navštevuje MŠ. Na základe tejto požiadavky vypacovala hlavná kontrolórka písomnú pripomienku, ktorú poslanci  
           aj dostali.  Je potrebné upraviť výšku príspevku na dieťa tak, aby obec dostala min. tú sumu ako pred tým. Na  
           toto budú  upozornení rodičia a hlasovanie sa presunie na budúce zastupiteľstvo dňa 09.02.2023. 
                Hlasovanie: 
                    Za: 6   - Ing. Korbeľ , Ing. Malko, Ing. Košút, Ing. Matula, p. Maršalová, Ing. Lučanský  
                    Proti: 0                                                                                Zdržal sa: 0 
 
  7.   Zmena stravného lístka od. 01.02.2023, doplatok Obce  Bystrička  
         Materiál bol poslancom zaslaný.    
         Príloha č. 4 
         Starosta – keďže v jednom VZN je riešená aj úprava finančných pásiem v ŠJ pre deti ako aj zamestnancov, bude  
         jednoduchšie  a prehľadnejšie to riešiť súbežne ako Dodatkom k VZN. 
         Ing. Malko – aby sa každé dva mesiace neupravoval stravný lístok, bolo by dobré to upraviť (navýšiť) hneď. 
         Starosta – je priestor do budúceho zastupiteľstva sa o tom pobaviť. 
         Hlasovanie sa presúva na budúce zastupiteľstvo. 
              Hlasovanie: 
                    Za: 6   - Ing. Korbeľ , Ing. Malko, Ing. Košút, Ing. Matula, p. Maršalová, Ing. Lučanský  
                    Proti: 0                                                                                Zdržal sa: 0 
 
    8.  Predaj parcely KN-C 280/39 manželom Tydlačkovcom 
         Materiál bol poslancom zaslaný.    
         Príloha č. 5 
         Starosta -  oboznámil poslancov OZ, že dňa 03.01.2023 sa uskutočnilo pracovné stretnutie s manželmi  
         Tydlačkovcami, pánom Mišánym, a manželmi Lajčiakovcami ohľadom riešenia celej zóny. Na pracovnom stretnutí  
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         bolo dohodnuté, že manželia Tydlačkovci súhlasia s kúpou časti parcely KN –C 280/39 vo výmere 341 m2,  ale  
         všetky súvisiace náklady má zaplatiť obec Bystrička. Poslanci s touto úpravou zmluvy súhlasili.  
         Ing. Malko – či je zápis urobený tak, aby to kataster zapísal 
         Hlavná kontrolórka obce – zápis je spravený podľa posledného uznesenia, ktorým obec kupovala parcelu okolo 
         Pamätníka. Nikto nám nezaručí, či kataster bude s takýmto zápisom spokojný, ak nás kataster vyzve, aby sme ho  
         upravili, tak to  spravíme na najbližšom zastupiteľstve. 
         Ing. Matula -  čo s ostatnými pozemkami 
         Starosta - ostatné pozemky si budú riešiť samostatne mimo obce Bystrička. 
         Poslanci OZ schválili predaj vyššie uvedenej parcely manželom Tydlačkovcom ako aj Kúpnu zmluvu    
                Hlasovanie: 
                    Za: 6   - Ing. Korbeľ , Ing. Malko, Ing. Košút, Ing. Matula, p. Maršalová, Ing. Lučanský  
                    Proti: 0                                                                                Zdržal sa: 0 
 
  9.   Zmluva o poskytnutí finančných prostriedkov na mzdy a prevádzku na žiaka /ZUŠ/ 
        Materiál bol poslancom zaslaný.    
        Príloha č. 6 
        Starosta – obec pripravila Zmluvu o poskytnutí finančných prostriedkov na mzdy a prevádzku na žiaka /ZUŠ/, 
        Je upravený Čl. 2 bod 3, kde sa namiesto slovka musí uviedlo slovko môže 
        Ing. Matula – nechcela obec od tejto zmluvy odstúpiť 
        Starosta -  momentálne je to v riešení, pretože teraz nemáme inú možnosť ako im tie financie presunúť 
        Poslanci Zmluvu o poskytnutí finančných prostriedkov na mzdy a prevádzku na žiaka /ZUŠ/ zobrali na vedomie 
                Hlasovanie: 
                    Za: 6   - Ing. Korbeľ , Ing. Košút, Ing. Matula, p. Maršalová, Ing. Lučanský  
                    Proti: 0                                                                                Zdržal sa: Ing. Malko 
 
   10.   Dodatok k Nájomnej zmluve /ZUŠ/ 
           Materiál bol poslancom zaslaný.    
           Príloha č. 7 
           Starosta – ceny za nájom sú upravené v zmysle VZN, on pôjde za pánom Frolom a vysvetlí mu, že cena za energie  
           sa navýšila a že aj on musí mať priestory,  kde bude deti učiť. 
           Ing. Matula – budú deti platiť viac 
           Starosta – to my neovplyvníme 
           Poslanci Dodatok k Nájomnej zmluve uzatvorenej dňa 13.01.2020  /ZUŠ/  schválili 
                Hlasovanie: 
                    Za: 6   - Ing. Korbeľ , Ing. Malko, Ing. Košút, Ing. Matula, p. Maršalová, Ing. Lučanský  
                    Proti: 0                                                                                Zdržal sa: 0 
 
   11.   Zmluva o nájme nebytových priestorov medzi obcou Bystrička a Spoločnosťou joga v dennom   
           živote, pobočka Martin 
           Materiál bol poslancom zaslaný.    
           Príloha č. 8 
           p. Maršalová – prečo nemajú obidve organizácie rovnaké podmienky 
           Starosta – ceny za nájom sú upravené v zmysle VZN, a pán Bohdan bol vďačný, že tá suma je taká nízka, 
           pani Páričková  má cvičenie 2 x týždenne, oni len raz za týždeň, ale 1,5 hod. p. Páričková najskôr nechcela  
           podpísať zmluvu, že jej sa to neoplatí, pretože platí licencie, ale potom uznala, že obec má náklady  
           Poslanci Zmluvu o nájme nebytových priestorov medzi Bystričkou a Spoločnosťou joga v dennom živote,  
           pobočka Martin schválili 
                Hlasovanie: 
                    Za: 6   - Ing. Korbeľ , Ing. Malko, Ing. Košút, Ing. Matula, p. Maršalová, Ing. Lučanský  
                    Proti: 0                                                                                Zdržal sa: 0 
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   12.  Zmluva o nájme nebytových priestorov medzi obcou Bystrička a PhDr. Janou Páričkovou 
           Materiál bol poslancom zaslaný.    
           Príloha č. 9 
           Poslanci Zmluvu o nájme nebytových priestorov medzi Bystričkou a PhDr. Janou Páričkovou schválili 
                Hlasovanie: 
                    Za: 6   - Ing. Korbeľ , Ing. Malko, Ing. Košút, Ing. Matula, p. Maršalová, Ing. Lučanský  
                    Proti: 0                                                                                Zdržal sa: 0 
 
     13.  Zmluva o poskytovaní technickej služby  
            Materiál bol poslancom zaslaný.    
            Príloha č. 10 
            Starosta – jedná sa o alarm, je nová firma na servis a prevádzku alarmu 
            p. Maršalová – či alarm funguje, pretože keď ona bola starostka, tak veľa krát sa spustil  
            Starosta – už tu bol pán Špirko, urobil prehliadku a nastavil jemu aj zamestnancom vlastné kódy, teraz s alarmom  
            nie je problém 
            Poslanci Zmluvu o poskytovaní technickej služby schválili 
                    Hlasovanie: 
                    Za: 6   - Ing. Korbeľ , Ing. Malko, Ing. Košút, Ing. Matula, p. Maršalová, Ing. Lučanský  
                    Proti: 0                                                                                Zdržal sa: 0 
 
     14.  Prerokovanie faktúry od dodávateľa doc. JUDr. Jozefa Tekeliho, PhD. &Associates, s.r.o. Košice 
           za právne služby 
           Materiál bol poslancom zaslaný.    
           Príloha č. 11 
           Starosta – jedná sa o faktúru za právnu službu, ktorá vysvetľuje, či starostova manželka môže byť riaditeľka MŠ  
           p. Maršalová – Ing. Stanislav Talapka, PhD.  oznámil, že podľa neho je to konflikt záujmov, dal podnet na Ministerstvo  
            školstva, odkiaľ prišla odpoveď, že  oni nemajú oprávnenie dávať právny výklad, ale podľa nich je to porušenie zákona, tak  
            starostka dala žiadosť právnikovi, ktorý sa touto problematikou zaoberá a ten sa vyjadril, že v tomto prípade sa nejedná  
            o porušenie zákona 
            Starosta – pani Maršalová ho mala o situácií informovať, mohol sa právnik osloviť až keby nastal problém 
            p. Maršalová – keby som vedela, koľko bude stáť faktúra, tak to nechám tak 
            Poslanci OZ faktúru v sume 1 358,40 € od dodávateľa doc. JUDr. Jozefa Tekeliho, PhD. &Associates, s.r.o. Košice 
           za právne služby schválili. 
                Hlasovanie: 
                    Za: 4   - Ing. Korbeľ , Ing. Matula, p. Maršalová, Ing. Lučanský  
                    Proti: 0                                                                                Zdržal sa: Ing. Malko, Ing. Košút 
 
15.   Došlá korešpondencia, rôzne 
        1/  Správa o činnosť DHZ v Bystričke 
              Starosta – oboznámil poslancov OZ, DHZ dal písomnú správu starostovi, ktorý ju prečítal  
              Poslanci OZ zobrali správu na vedomie       
                   Hlasovanie: 
                    Za: 6   - Ing. Korbeľ , Ing. Malko, Ing. Košút, Ing. Matula, p. Maršalová, Ing. Lučanský  
                    Proti: 0                                                                                Zdržal sa: 0 
          2/ Žiadosť OZ Happy Dog Soul o vhodnom pozemku na vybudovanie útulku pre zvieratá. 
              Starosta – oboznámil poslancov OZ, že organizácia Happy Dog Soul žiada obec, aby im oznámila, či nemá  
              vhodný pozemok na vybudovanie útulku pre zvieratá, ktorý má byť mimo rodinných domov a mala by sa tam  
              dať vybudovať cesta, prípojka vody a elektriky. Obec nemá vhodný pozemok. 
              Poslanci OZ zobrali žiadosť   
                   Hlasovanie: 
                    Za: 6   - Ing. Korbeľ , Ing. Malko, Ing. Košút, Ing. Matula, p. Maršalová, Ing. Lučanský  
                    Proti: 0                                                                                Zdržal sa: 0 
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   16.  Diskusia  
         p. Maršalová – ľudia stále strieľajú ohňostroje, treba vyhlásiť, že  strieľať ohňostroj je možné len na Silvestra.    
         p. Maršalová pozvala starostu obce na výročnú schôdzu Jednoty dôchodcov na 13.februára 2023. 
         Ing. Košút -   stále autá parkujú na miestnych komunikáciách, treba s tým niečo robiť 
         Ing. Korbeľ – VZN sa urobí a priestupkovo sa budú občania riešiť na budúcu zimnú sezónu 
         p. Maršalová – občania parkujú na miestnych komunikáciách ako v lete aj napriek značkám, mnohí si vybudovali  
         parkovacie miesta na svojom pozemku, ale niektorí na tom kašlú. Prišlo vyjadrenie z Blatnice ohľadom stanovišťa  
         kontajnerov pre chaty? 
         Starosta – niečo prišlo, lenže toto sa bude riešiť neskôr 
         Ing. Malko – treba urobiť oplotenie na Lázkach, uzamknúť to a chatárom dať kľúč resp. čip. 
         p. Maršalová – vláda odsúhlasila, že firmy nemusia mať čítačky na odpad, tak firma Brantner si ju nezakúpila 
         možno, keby sme sa   spojili s Martinom s pani Rolkovou, možno by sme mohli vybudovať polopodzemné  kontajnery  
         na  odpad. Je tam namontovaný aj kamerový systém. 
         Starosta – od februára tu bude pracovná sila z Kláštora pod Znievom, 2 x do týždňa uprace kontajnerové stanovište     
         Nebude musieť upratovať pani Lučanská ani šoféri autobusov. 
         Na internom fóre bola zverejnená čierna skládka 
         Ing. Korbeľ -  je už uprataná aj posledné dve kachličky už odniesli. 
 
 
 
17.  Záver 
      Starosta – poďakoval poslancom za  účasť, teší sa na ďalšiu spoluprácu a ukončil pracovné stretnutie.  
       
       V prípade nejasností je doložený zvukový záznam. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


